

《单词百科:Valcke是什么意思?Valcke怎么发音?Valcke的解释和用法》

英语单词Valcke是什么意思?Valcke怎么读?Valcke怎么发音?简答网为您整理了Valcke的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



Valcke的意思

1、 瓦尔克

Valcke的双语例句

1、 Mr. Valcke was never charged with a crime in that case.

瓦尔克从未因为此案受到犯罪指控。

2、 Mr Valcke could not be reached for comment.

记者没有联系到瓦尔克置评。

3、 Mr. Valcke, of France, has previously been involved in financial controversy.

法国的瓦尔克此前曾因为财务问题陷入纠纷。

4、The Guardian said Mr Valcke had denied the allegations.

《卫报》表示，瓦尔克否认这些指控。

5、2010-02-27 South Africa isn't ready yet to host the World Cup, FIFA secretary general Jerome Valcke said recently.

2010年02月27日国际足联秘书长瓦尔克·杰罗姆近日表示，南非还没有做好举办世界杯的准备。

6、Mr. Valcke's involvement is sure to raise more questions about what Mr. Blatter knew about the money transfer.

瓦尔克的参与，必定会让人们对布拉特是否知晓前述资金转移产生更多疑问。

7、Mr Valcke has not been accused of any wrongdoing.

瓦尔克一直没有被控有非法行为。

8、The officials and others who identified Mr. Valcke spoke on condition of anonymity because they were not authorized to discuss the investigation.

由于无权讨论相关调查，指明瓦尔克身份的官员和其他人在匿名条件下发表了言论。

9、FIFA announced Monday that, "due to the current situation," Mr. Valcke would not attend the opening of the Women's World Cup in Canada next week.

FIFA周一宣布，“由于目前的状况，”瓦尔克将不会参加下周在加拿大举行的女足世界杯开幕式。

10、The Guardian newspaper reported on Thursday that documents it had seen suggested Mr Valcke was to benefit from an agreement to sell World Cup tickets at inflated prices.

《卫报》（Guardian）周四报道称，该报看到的文件显示，瓦尔克将从一项以高价出售世界杯门票的协议中受益。

11、The next month, days after FIFA reached a settlement with MasterCard, Mr. Blatter chose Mr. Valcke to be secretary general, the organization's No. 2 post.

接下来的一个月，在FIFA与万事达卡达成和解数日之后，布拉特选择瓦尔克作为秘书

长——FIFA的二号职务。

12、Earlier, the Fifa secretary general Jerome Valcke confirmed he had sent an email which appeared to suggest that Qatar bought the right to host the 2022 World Cup.

此前，国际足联秘书长瓦尔克证实他发送了一封邮件，似乎表明卡塔尔收买了2022年世界杯比赛的举办权。

13、Mr. Valcke and Mr. Blatter are the two top officials in FIFA, an organization that has more than \$ 1 billion in the bank and generates billions more each year.

瓦尔克和布拉特是FIFA级别最高的两名官员。该组织拥有逾10亿美元银行存款，此外每年还能产生数十亿美元。

14、Belmonte's 1950 ticket will be displayed at a Zurich museum that is set to open in 2015, according to Jerome Valcke, FIFA's secretary general.

据国际足联秘书长杰罗姆·瓦尔克说，贝老爷子的1950年版门票将在苏黎世的一家博物馆展出，展览定于2015年开放。

15、FIFA Secretary General Jerome Valcke said on Wednesday that FIFA would postpone bidding to host the 2026 World Cup while investigations continue into allegations that bribery helped determine hosts of earlier tournaments.

国际足联（FIFA）秘书长杰罗姆·瓦尔克10日表示，鉴于前几届世界杯主办国的选定程序涉嫌受贿，相关调查正在进行，因此FIFA将推迟2026年世界杯的竞标。

16、Mr. Valcke, who said in a brief email that he had not authorized the payment and did not have the power to do so, has not been charged or accused of wrongdoing.

瓦尔克在一封简短的电子邮件中称，他并未批准这笔款项，而且也无权这么做。他尚未受到受到行为失当的指控或指责。

以上是简答网为您整理的Valcke怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于Valcke的

用法、Valcke的释义、Valcke的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/Valcke>